
 

 

  

 

 
 

 
Program: 

1. Otvorenie, prodekan Martina Bleščáková 
2. Získavanie spätnej väzby od zainteresovaných strán na FZV UCM (príprava, 

realizácia, harmonogram), 
3. QS rating (analýza, implementácia), 
4. Implementácia procesného riadenia na UCM, 
5. Projekt "Konzorcium", 
6. Implementácia vybraných odporúčaní a zistení PS SAAVŠ o VSK na FZV UCM, 
7. Rôzne 

 
             
Prítomní: PhDr. Martina Bleščáková, PhD., PhDr. Bibiana Macháčková 

Prítomní online: prof. MUDr. Jaroslav Kresánek, PhD., doc. MUDr. Katarína 
Klobučníková, PhD., Bc. Naďa Ďurišová 

 

Ad 1) 
Otvorenie 

 
Predsedkyňa Rady kvality FZV UCM v Trnave, prodekan Martina Bleščáková privítala 
prítomných a otvorila zasadnutie Rady kvality. 

 
 
 
 
 



 

 

  

 
Ad 2) 

Získavanie spätnej väzby od zainteresovaných strán na FZV UCM (príprava, realizácia, 
harmonogram) 

 
Predsedkyňa Martina Bleščáková informovala prítomných, že agendou spätných  väzieb 
sa bude zaoberať nový kolega na Oddelení kvality Ing. Ďuratný. Dr. Bleščáková ďalej 
informovala, že celý proces je v súlade s vnútorným predpisom Získavanie relevantnej 
spätnej väzby od zainteresovaných strán na UCM, ktorý bol prerokovaný na júnovom 
zasadnutí Kolégia rektorky. Dr. Bleščáková ďalej prezentovala harmonogram získavania 
spätnej väzby od zainteresovaných strán podľa predložených materiálov. Spätné väzby 
od študentov sa budú získavať vždy na konci výučbového obdobia semestra a spätné 
väzby pre absolventov a zamestnávateľov, aby boli zasielané na základe potreby zložiek 
univerzity v mesiacoch september a október v danom roku. Dotazníky pre získavanie 
spätnej väzby budú študentom, absolventom a zamestnávateľom zasielať zástupcovia 
fakúlt. 
 

Ad 3) 
QS rating (analýza, implementácia) 

 
Na základe informácií od Dr. Kurajdu zo Zasadnutia KK, Dr. Bleščáková informovala, že 
pre UCM ma potenciál QS rating. Aktuálne potrebuje univerzita poskytnúť 400 dotaz-
níkov kolegom zo Slovenska, aj zo zahraničia a 400 zástupcom zamestnávateľov. Za vy-
plnenie dotazníka zahraničným respondentom získa univerzita 6 bodov. Je potrebné 
zostaviť zoznam respondentov. Sú 2 termíny na predkladanie zoznamov, najbližší ter-
mín je 31.01.2025. Zostavenie zoznamu je však administratívne náročné, do zoznamu je 
potrebné poskytnúť mnoho informácií o respondentoch.  Aktuálne je v riešení oslovo-
vanie respondentov a získavanie súhlasu na udelenie ich osobných informácií. Vyplne-
nie respondentom je platné raz za 5 rokov. QS rating je autonómny a je potrebné dodr-
žiavať etické  hranice angažovanosti UCM v procese vytvárania zoznamu pre QS rating. 
Dr. Kurajda  zašle všetky potrebné informácie ku QS ratingu.  
 
 
 
 

 



 

 

  

 
Ad 4) 

Implementácia procesného riadenia na FZV UCM 
 
Na základe informácii Ing. Boršoša zo Zasadnutia KK, Dr. Martina Bleščáková 
informovala, že procesné riadenie na UCM predstavuje riadenie organizácie 
prostredníctvom riadených predpisov na základe vnútorných predpisov. Ďalej 
informoval o implementácii procesného riadenia na UCM. Aktuálne je na UCM 
zmapovaný celkový priebeh 16 procesov a všetky sú zverejnené na webovej stránke 
https://vsk.ucm.sk/. Postup mapovania procesov predstavuje identifikáciu 
a zaradenie procesu, následné prepojenie procesu a ľudských zdrojov, zbieranie 
informácií o procese v zmysle predpisov a konečnú vizualizáciu procesu. Proces sa 
následne analyzuje, identifikujú sa slabé miesta, v prípade rizík sa vytvoria opatrenia. 
Následne prebiehajú rokovania so zainteresovanými stranami, aby sa model overil 
a optimalizoval. V poslednom kroku sa bude realizovať politika neustáleho zlepšovania. 
V rámci Projektu konzorcia trnavských univerzít bude zakúpený softvér na podporu 
mapovania procesov. Softvér bude mať možnosť vstupu pre všetkých zamestnancov 
UCM a bude prospešný hlavne pre novo nastúpených zamestnancov, ktorým uľahčí 
orientáciu práve na základe danej procesnej mapy. Ďalšou výhodou softvéru je, že 
softvér je integrovaný, takže v prípade zmeny v rámci procesu automaticky zobrazí 
potrebné zmeny a aktualizácie vo vnútorných predpisoch UCM. 

 
Ad 5) 

Projekt "Konzorcium",  
 

Prodekan Martina Bleščáková informovala, že v rámci projektu Konzorcium trnavských 
univerzít nastalo približne 9  mesačné oneskorenie, zmluva bola podpísaná v septembri 
2024 a z tohto dôvodu sa s niektorými aktivitami čakalo. Komisie pre kvalitu sa týka - 
harmonizácia vnútorných systémov kvality trnavských univerzít. Ide o podporu 
informačných systémov, aktuálne už je v procese riešenia. Ďalej je dôležité sa zamerať  
na spoločné sledovanie vybraných ukazovateľov, ktoré sa týkajú najmä agendy 
vzdelávania a tvorivej činnosti. V najbližšej dobe by mal byť z TRUNI zaslaný metodický 
pokyn k uvedeným ukazovateľom. V rámci konzorcia bude potrebné vytvorenie 
medziuniverzitnej štruktúry v rámci VSK. Keďže na TRUNI bol aktuálne zvolený nový 
rektor a prorektori zatiaľ ustanovení nie sú, vrátane prorektora pre kvalitu, musí sa 
čakať.  
 

https://vsk.ucm.sk/


 

 

  

 
Ad 6) 

Implementácia vybraných odporúčaní a zistení PS SAAVŠ o VSK na FZV UCM 
 
Prodekan Martina Bleščáková informovala o plnení vybraných odporúčaní a zistení PS 
SAAVŠ podľa predložených materiálov a dodala, že tento dokument bude predmetom 
rokovania na januárovom zasadnutí Kolégia rektorky. Prodekan Martina Bleščáková 
ďalej informovala o odporúčaniach na zjednodušenie VSK. Nie je však možné všetky 
odporúčania naplniť, keďže sú podmienené štandardmi kvality SAAVŠ. Existuje návrh 
vyňatia fakultných Rád kvality z VSK a sprehľadnenie niektorých vnútorných predpisov, 
iné zmeny zatiaľ plánované nie sú. Aktuálne riešenou problematikou na UCM je 
periodické hodnotenie ŠP. Počas periodického hodnotenia sa hodnotí aktuálna verzia 
ŠP. Aktuálne sa hľadá riešenie, či sa budú vytvárať dočasné pracovné skupiny, vzhľadom 
na potrebné finančné prostriedky. Tento problém je aktuálne v procese rokovania na 
úrovni vedenia a predsedu RVHK doc. Lukáča. 
Prodekan Martina Bleščáková v rámci implementácie vybraných odporúčaní a zistení 
PS SAAVŠ o VSK na FZV UCM skonštatovala, že Rada Kvality FZV UCM a Rady RŠP FZV UCM 
sú v súlade s čl. 6 ods. 3 Štatútu RŠP na UCM; a teda bola zrealizovaná náprava zloženia (viď. 
tabuľka v prílohe). 

Ad 7)  
Rôzne a záver 

 
Prodekan Martina Bleščáková poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie 
Rady kvality FZV UCM v Trnave.  
 
 
V Piešťanoch, 10.12.2024 
 

Zapísala: Mgr. Eva Miháliková  .................................................. 

Overil: PhDr. Bibiana Macháčková  .................................................. 

 

                                                                                                 PhDr. Martina Bleščáková, PhD. 

                                                                                 Predseda Rady kvality FZV UCM v Trnave 


